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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 18. april 2024 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Marslev Skole & Børnehus 
 
Afbud: Charlotte, Sille, Maria 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00-
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden. 
 

17.05-
17.30 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

De fortalte om planlægning af trivselsdag i 
maj.  
Idé: Kunne skolen være medarrangør af et 
motionsløb (Herregårdsløbet) Rute på 5 og 10 
km. Måske kunne man også få en sponsor. 
Indtægten fra løbet kunne elevrådet så 
disponerer over til fremme af elevtrivsel 
generelt. 
Bestyrelsen synes om idéen.  

 

• Ledelsen 
§ 16e næste år. 
Flemming præsenterede oplæg til kommende 
skoleår. 
Bestyrelsen godkendte, at Nymarksskolen i det 
kommende skoleår omlægger den 
understøtende undervsing og gør skoledagen 
kortere 
 
Økonomi  
Skolen styrer ud fra et midlertidigt budget.  
Budget er pt. i balance. 
Bestyrelsen ønsker ikke at godkende et 
midlertidigt budget. 
 
TOPH 
Der orienteres nærmere på næste møde 
 
Skoleplan 
Færdig skoleplan præsenteres på det 
kommende bestyrelsesmøde. 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/3 Status skolemad nu. 
Dansk skolemad er ikke vendt tilbage på 
henvendelse. Der følges op.  
 

• SFO 
Der er nu inviteret til arbejdsdag. 
Kernefortælling er ved at tage form. Der 
samarbejdes med tegner. 

 

• Forældre 
 

• Bestyrelsen 
”Sikker skolevej” temadrøftelse kommende 
møde 
Hvem skal inviteres?  
Udsende en åben invitation ud inden det skal 
på med beskrivelse af baggrund for temaet 
(forældremøde) Sættes på et kommende 
møde. 

 

• Kommunen 
Oplæg ved Arne Ullum den 2/5 (Reminder) 
Tina er tilmeldt. 

 
 

17.30-
18.15 

3.  Refleksioner i forlængelse af hændelserne på 
Agedrup Skole og Borup Skole  
Hvilke refleksioner giver hændelserne på de 2 skoler 
anledning til? 
I forbindelse med punktet vil skoleleder kort 
gennemgå skolens brug af  cirkulæret for god ro og 
orden.  
 Skulle bestyrelsen i forlængelse af drøftelsen ønske 
en bredere drøftelse er et dialogmøde med udvalget 
en mulighed ved en senere lejlighed. 
Fra sidste møde 
 
Der var ikke kendskab til, at der evt. skulle ligge 
kritiske sager, der ikke var taget op.  
 
Der var generel tilfredshed med skolens brug af de 
nuværende regler i forhold til håndtering af 
uacceptabel adfærd. Elevrådet så gerne, at skolen 
også brugte eftersidninger, som en 
sanktionsmulighed. Elever, lærere og forældre kan se 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/3 en linje. Det er vigtigt at ledelsen fortsat prioriterer 
dette. 
 
Det er også vigtigt at arbejde videre med god kultur i 
overbygningen og styrke overgangsarbejdet endnu 
mere. 
 

18.15-
18.30 

4.  Børnehave 
Peter Slifsgaard orienterer 
Peter har meldt afbud. Referater bliver vedlagt. 
Centralt arbejdes der på tilpasning af 
Styrelsesvedtægt. 

18.30-
19.00 

5.  Fælles mødedel 
1) Projekt ”Fremtidens Skole" 

Ledelsen fremlægger projektbeskrivelse 
Ledelsen fremlagde projektbeskrivelserne. 
Bestyrelsen tilkendegav tilfredshed med, at de valgte 
fokuspunkter: ”Syrkede to-voksen-ordninger og 
mellemformer. 
 

2) Det nye skoleforlig (Kort gennemgang skema) 
Blev gennemgået 
Skema vedlægges referat. 

 
3) Gensidig orientering 

 

19.00 6.  Slut 
 

 7.  Kommende punkter 
 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper.  
 
Samarbejde med elevråd (D) fra årshjul 
Der er valgt nye elevrådsrepræsentanter. Bestyrelsen 
drøfter, hvordan vi får det bedste samarbejde. 
 
 

 
 
 


